
OB GRADNJI VVZ
SNEBERJE SE
SPRAŠUJEMO:

Kje smo?
S programom gradnje ob-

jektov družbenega standarda
iz II. samoprispevka smo do-
ločili tudi gradnjo VVZ v KS
Zadobrova za 120 otrok ter se
odločili, da zgradimo dva ob-
Jekta: VVZ Sneberje in VVZ
Novo Polje. Lokacija za obe
zgradbi sta sprejeti in potrjeni
z zazidalnimi načrti. Uspeš-
nost zaključka gradnje pa je
seveda odvisna od skupnih
dogovorov in postopka pri-
dobivanja zemljišč, lokacijske
in gradbene dokumentacije
ter seveda prostorskih osnov.

Gradnja objekta v Novem
Polju je usklajena s termin-
skim planom, objekt v Sne-
berjah pa smo začeli graditi
leto dni kasneje. Osnovni
vzrok za zakasnitev in s tem
povezano podražitvijo grad-
nje — ne da bi omenjali tudi
kritični položaj na področju
varstva in vzgoje otrok — je
nesoglasje z lastniki zemljiš-
ča. Kljub poskusom skupnega
dogovora in premikov (mini-
malnih) lokacija posameznih
faz zunanje ureditve (sporna
peš pot za VVZ) sta lastnika
zemljišča Jože in Terezija
Trpin zahtevala dodatne
spremembe, ki so zavrle ka-
kršnokoli dogovarjanje in
sporazumevanje. Da bi bila
načrtovana gradnja vendarle
uresničena, je občinska
skupščina ugotovila družbeni
interes in.iz,dala odločbo o ra-
zlastitivi.

Oba lastnika sta se v odgovor
pritožila na ustrezne republiške
institucije in zaradi zavrnjenih
pritožb na odločbo o razlastitvi in
na gradbeno dovoljenje sprožila
upravni spor pri vrhovnem so-
dišču SRS kot žadnji instanci
upravnega reševanja. Z dolgo-
trajnim postopkom, kljub ugo-
tovljeni družbeni nujnosti grad-
nje in kljub sprejetim zazidalnim
načrtom pa je vprašljivo pravoča-
sno urejanje funkeionalnega
zemljišča VVZ in s tem tudi pri-
dobitev uporabnega dovoljenja.

ln zakaj ni bilo takšnih neso-
glasij pripridobivanjuzemljiščza
OŠ in VVZ v Dolskem ali zem-
ljišč za VVZ Zalog? Preprosto
smo se lahko z lastniki dogovorili,
uskladili nesoglasja in tako dose-
gli obojestranski sporazutn in po-
spešili gradnjo vzgojnovarstve-
nega prostora — tako kot smo se
dogovorili z lastniki drugega dela
zemljišča za VVZ Sneberje Iva-
nom Črnetom, Aljošo in Marino
Valenci! Zaradi njih bodo tam-
kajšnji otroci dobili enake mož-
nosti za svoj razvoj kot drugi, kjer
so VVZ že zgrajeni, istočasno pa
bodo ublažili pomanjkanje pro-
stora v občini. Ob zgrajenem
vrteu v Sneberjah pa bomo ob-
stali in čakali na rešitev obeh
upravnih sporov pri vrhovnem
sodišču SRS, segli globlje v žep in
odšteli za gradnjo več sredstev,
kot bi bilo potrebno!

In otroci bodo stali pred zapr-
timi vrati in zaman čakali, da se
jim odpro ncve igralnice. Pred
vrati pa bodo čakale tudi vzgoji-
teljice, ki bi morale pričeti z
delom! JANEZ LAH


